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Enkel fråga till miljö‐ och stadsbyggnadsnämndens ordförande Cathrin Bergenstråhle om 

Sicklavallen 

Det finns redan idag ett mycket stort behov av idrottsanläggningar på Sicklaön och behoven 
kommer att öka med uppemot 100% till 2035 i och med att befolkningen i kommundelen 
planeras öka lika mycket. Därmed måste alla möjliga platser undersökas för att kunna möta 
behoven. En av de självklara platserna är Sicklavallen.  

I väntan på att rapporten om kapacitetsutredningen och analyser och slutsatser av denna är 
färdiga, undrar jag om planeringsarbetet för bostadsbyggande på Sicklavallen sätts på paus. 
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